
Protokoll -sektionens styrelse
16 januari 2015

Protokoll från styrelsemöte F15–HT14
Alumnirummet, kl. 12.15 onsdagen den 17 december 2014

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Johan Andersson
Daniel Damberg
Sara Månsson
Malin Petersén
Johanna Lägnert
David Israel
Michaela Hällevall Linus

Blomgren
Erik Söderberg
Christina Rönngren
fr.o.m. §7
Elias Brange
Magnus Wallgren
Jacob Adamowicz

Olle Kjellqvist t.o.m. §10
Sverre Knutsen t.o.m. §8
Anna Svensson
Björn Franck
Fredrik Andréen Blomdell

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sanningsminister Johanna Lägnert utsågs att, jämte ordförande Johan Andersson, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännandede av dagordning

Mötet beslutade

att till dagordningen lägga §10.1 – SåS-tack

att till dagordningen lägga §10.2 – Funktionärsutbildning

att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

§ 6 Meddelanden

Cafémästare Elias Brange meddelade att mynt hade deponerats. Han meddelade även att Tour
de Styrelsen varit »asnice».

Kassör Malin Petersén medddelade att hon varit på pengakollegiemöte tillsammans med sin
efterträdare Fredrik Andréen Blomdell.

Kulturminister David Israel meddelade att detta var det sista styrelsemötet för året.
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Jacob Adamowicz meddelade att den kommande ET-slasquen skulle bli Nina Castors sista som
aktivitetssamordnare. Han meddelade även att stadgarna för Lunds studentkårers karneval skulle
ses över och att TLTH var missnöjda. Ordförande Johan Andersson replikerade att karnevalen
borde läggas ned.

§ 7 LTH:s och TLTH:s policy för mottagning och nollning

TLTH:s styrelses ordförande Jacob Adamowicz föredrog den framtagna policyn för mottagning
och nollning och eftersökte kommentarer ehuru stora ändringar skulle kräva omförhandlingar
med LTH varför dessa ej var önskvärda.

§ 8 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning
F12–HT14 Flagga Sverre Knutsen F15–HT14

Flagga: Fanbärare Sverre Knutsen meddelade att flaggorna var beställda och att de skulle
komma efter jul. Fanbäraren meddelade vidare att flaggorna kanske skulle kosta mindre än
beräknat. Han visade även ett tygprov.

Styrelsen beslutade

att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

§ 9 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F15–VT14

Café/Hilbertrumskorridoren: Sanningsminister Johanna Lägnert meddelade att en tidsplan
var framtagen för korridoren samt att ett inredningsförslag för MH:139 hade utarbetats. Hon
meddelade vidare att de lister som inköpts för tillverkning av anslagstavlor hade försvunnit.
Styrelsen gillade förslaget för MH:139 och beslutade

att flytta styrelserummet till MH139 om LTH tillåter

att flytta redovisningsdatum till F3–VT15.

§ 10 Projektgrupp SaFt

Styrelsen beslutade
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att tillsätta en projektgrupp med uppdrag att anordna SaFt 2015 bestående av

• Sara Månsson

• Johanna Lägnert

• Johan Andersson

• Michaela Hällevall

• Erik Söderberg.

§ 10.1 SåS-tack

Styrelsen diskuterade tack för funktionärerna i SåS och beslutade

att låta SåS hålla ett tack för upp till 3 000 kronor.

§ 10.2 Funktionärsutbildning

Styrelsen diskuterade tidpunkten för funktionärsutbildningen som brukat hållas i samband med
skiftesgasquen då ordförande Johan Andersson och vice ordförande Sara Månsson inte skulle ha
tillfälle att närvara denna tid.

§ 11 Styrelsetack

Styrelsen diskuterade vad som skulle göras för resterande medel till styrelsetack och föreslog
brunch, boule och bowling. Styrelsen menade att den 18 januari vore ett bra datum för detta.

§ 11.1 Några väl valda ord

Ordförande Johan Andersson tackade styrelsen för det gågna året.

§ 12 Övrigt

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till resterade belopp ur kontot för styrelsen disponibelt för

• inköp av en ny -skylt till alumnirummet

• inköp av julkort

• inköp av styrelsetygmärken.
Vice ordförande Sara Månsson uppmanade styrelsen att skriva testamenten och att städa ambas-
saden. Ordförande Johan Andersson meddelade att Saltolås nu hade installerats till ambassaden.

§ 13 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 21 januari klockan 12.15 i Alumnirummet
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§ 14 O.F.M.A.

Ordförande Johan Andersson förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Johan Andersson
Ordförande

Daniel Damberg
Sekreterare

Johanna Lägnert
Justerare


